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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2019. április 4-ei, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen voltak:  Hermann Istvánné elnök, Dr. Mátics István, Sólyom Jöran és Szabó Mihály 

bizottsági tagok 

 

Távol volt: Papp Péter bizottsági tag 

 

Meghívottak: Dr. File Beáta jegyző, Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens, Keltai Erika 

pénzügyi ügyintéző 

 

 

Hermann Istvánné elnök köszöntötte a megjelenteket és 9 óra 2 perckor megnyitotta a bizottság 

ülését.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat. Javasolta, hogy napirendi pontjaik közé vegyék 

fel 1. pontként a bizottság munkatervének elfogadását is. A mai napon lenne az első hivatalos ülésük 

és a továbbiakban esetleges igényfelmerüléskor rendkívüli üléseket hívnának össze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirendi pontoknak 

és azok tárgyalási sorrendjének az elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

1/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2019. április 4-ei, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A bizottság 2019. évi munkatervének elfogadása 

2. A 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásainak megtárgyalása 

3. A 2019. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

 

1.  NAPIRENDI PONT: A bizottság 2019. évi munkatervének elfogadása 

 

Hermann Istvánné elnök elmondta, a mai ülés lesz a bizottság első ülése és a továbbiakban előre 

meghatározott időpont nincs, hanem esetleg új kérelem, igény érkezik, vagy a szigorított elszámolások 

miatt módosítási kérelem lesz, akkor ülnének össze. Javasolta továbbá, hogy november 13-án is 

tartsanak egy ülést a következő évi pályázatok kiírásának megtárgyalása érdekében.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a munkatervről. 
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A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

2/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

a bizottság 2019. évi munkatervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága elfogadta 2019. évi munkatervét az alábbiak szerint: 

 

Dátum Tárgy 

2019. április 4.  A bizottság 2019. évi munkatervének elfogadása 

 A 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásainak 

megtárgyalása 

 A 2019. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 
2019. november 13.  A társadalmi és sportcélok megvalósítását szolgáló önkormányzati 

támogatások 2020. évi pályázati felhívása 

   

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásainak 

megtárgyalása 

 

Keltai Erika pénzügyi ügyintéző jelezte, valamennyi szervezet elszámolt a jutatott összegekkel. A 

felhasználások úgy történtek meg, ahogy a szerződésekben szerepeltek. 22.780 E Ft volt a bizottság 

által kiosztott pályázati összeg. Minimális visszafizetési kötelezettség keletkezett, melynek minden 

érintett eleget tett. 

 

9 óra 8 perckor Papp Péter bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 5 fő.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére – Minden pályázó köztartozás-mentes? – Keltai Erika 

pénzügyi ügyintéző elmondta, ez minden pályázónál rendben volt, ezt az igazolást már a pályázat 

benyújtásakor be kell mutatni. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, majd meg szeretné nézni az elszámolásokat. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

3/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

a 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásának elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a bizottság által 2018. évben sportcélú és társadalmi célú támogatásban részesített 

támogatottak elszámolását elfogadja. 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
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2. NAPIRENDI PONT: A 2019. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, beérkeztek a pályázatok, összesen 70.253.820 Ft a támogatási 

igény, ezzel szemben 19.000.000 Ft-ot lehet felosztani. Javasolta, képezzenek 2% (380.000 Ft) 

tartalékot a későbbiekben felmerülő esetleges igényekre. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag nem javasolt tartalékot képezni. Az elosztható támogatási összeg eleve 4 

M Ft-tal csökkentett. A 19.000.000 Ft a pályázatokra van elkülönítve, a pályázatokat ma kell elbírálni, 

nincs kötelezettségük tartalék képzésére. Javasolta, hogy teljes mértékben használják fel a 

rendelkezésükre álló összeget. A pályázat arról szól, hogy egész évre össze kell állítani egy tervet és 

az alapján pályáznak a pályázók. Ebbe az évközi versenyeket már bele kellett írni.  

 

Hermann Istvánné elnök elfogadta ezt javaslatot. Kérte szavazzanak arról, hogy ne képezzenek 

tartalékot, hanem a teljes összeget, a 19 M Ft-ot a mai ülésen osszák fel a pályázók között. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

4/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

tartalék képzéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága nem képez tartalékot és a mai ülésén a rendelkezésre álló 19 M Ft-ot felosztja a pályázók 

között. 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta, hogy az előző évi pályázott és elnyert támogatások, továbbá 

az egyéb forrásból megkapott támogatások látszódjanak a mostani pályázatnál. Tehát, hogy tavaly 

milyen forrásból mennyi közpénzt használtak el a szervezetek. Utána jöhet az idei igény. 

 

Keltai Erika pénzügyi ügyintéző jelezte, kijegyzetelte magának, hogy tavaly egyéb forrásból 

(képviselői keret, polgármesteri keret) mely szervezet kapott támogatást és mennyit. Ezeket 

részletesen ismertette minden pályázónál, aki kapott ilyen támogatást. 

 

Hermann Istvánné elnök javaslatára a bizottság tagjai a társadalmi célra benyújtott pályázatokat 

tárgyalták végig egyesével és javaslatot tettek a támogatás összegére.  

 

A Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület, továbbá a Falu-Hagyományörző és Kulturális 

Egyesület Bránicka Szlovák Gyerek Néptánccsoport, Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar és a Szlovák 

Klub pályázata tárgyalását megelőzően Hermann Istvánné elnök felkérte Károlyiné dr. Plóza 

Melinda jogi referenst, aki egyben a Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület elnöke, hogy a 

pályázatok tárgyalásának idejére hagyja el az üléstermet.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag nevetségesnek érezte azt, hogy a jogi referens jogosan van jelen akkor, 

amikor beleszól abba, hogy a többi szervezet mennyit kapjon, és amikor az ő egyesületének 

pályázatáról döntenek, akkor pedig nem. Vagy végig nincs jelen az ülésen, mivel pályázó, vagy végig 

jelen lehet. 

 

9 óra 38 perckor Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens távozott az ülésteremből.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag javaslatot tett arra, gondolja át az önkormányzat, hogy a pályázat 

elbíráló bizottság munkáját az a személy segíti, aki egyébként pályázóként részt vesz a pályázaton. 

Véleménye szerint ez összeférhetetlen. 

Dr. File Beáta jegyző felvetésére – Mennyire tudja befolyásolni a döntést? – elmondta, véleménye 

szerint komolyan tudja befolyásolni a döntést. Hozzátette, nem a személlyel van probléma, hanem a 

szituációval. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag egyetértett ezzel. 

 

Hermann Istvánné elnök javasolta, jelezzék jegyző asszony felé, hogy állásfoglalást kérnek erről. 

Javasolta, hogy a hivatali referens összeférhetetlenségének vizsgálatára kérjék fel jegyző asszonyt a 

pályázati elbírálásokkal, illetve előkészítéssel kapcsolatban.  

 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

5/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

összeférhetetlenség vizsgálatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága felkéri a jegyzőt, hogy vizsgálja meg a hivatali referens összeférhetetlenségét a társadalmi 

és sportcélú pályázatok elbírálásával, illetve előkészítésével kapcsolatban. 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

Sólyom Jöran bizottsági tag észrevétele az alábbi volt: Egyre többször jelenik meg az, hogy egy 

szervezet alatt több pályázó, pályázat is van. A Falu-Hagyományörző Egyesület összesen 2,7 M Ft-ra 

pályázik. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, ugyanez a sportcélú pályázatnál az OSZE Öregfiúk Csapata.  

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy egy összeggel támogassák az egyesületet, azzal a 

megjegyzéssel, hogy az összes pályázatot támogatják. És az egyesület belügye, hogy a támogatást 

hogyan osztja szét. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint ezek a pályázatok csak az egyesület elnökének 

aláírásával, illetve az egyesület határozatával lehetnének érvényesek. Ugyanis az egyesületnek lesz 

elszámolási kötelezettsége. 

Javasolta, hogy a jövő évi kiírásban szerepeltessék, hogy egy szervezet egy pályázatot adhat be.  

 

9 óra 58 perckor Dr. File Beáta jegyző elhagyta az üléstermet, Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi 

referens visszatért az ülésterembe. 

 

A HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért nevű pályázó pályázatának tárgyalása kapcsán Szabó 

Mihály bizottsági tag felvetette, tudomása szerint a rendeletben szerepel, hogy aki az önkormányzat 

költségvetéséből kap támogatást, az nem pályázhat. 

 

Keltai Erika pénzügyi ügyintéző elmondta, ilyen kitétel sem a rendeletben, sem a pályázati 

felhívásban nem szerepel. 

  



 

 

5 

A bizottsági tagok tájékoztatást kaptak arról, hogy 2015-ben fogadta el a bizottság az alábbi 

határozatot: „Oroszlány Város Önkormányzata Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága elfogadja, hogy a társadalmi és sportcélú pályázatok pályázati kiírásaiba kerüljön bele, 

hogy a pályázaton nem vehetnek részt azok a szervezetek, egyesületek, amelyek külön költségvetési 

támogatásban részesülnek.” 

 

Egyeztetést követően Szabó Mihály bizottsági tag jegyzői állásfoglalást kért ezzel kapcsolatban.  

 

10 óra 16 perckor Dr. File Beáta jegyző visszatért az ülésterembe. 

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, a HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért nevű szervezet 

támogatása kapcsán felmerült, hogy a bizottság elfogadott 2015-ben egy határozatot, mely szerint: 

„Oroszlány Város Önkormányzata Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága elfogadja, 

hogy a társadalmi és sportcélú pályázatok pályázati kiírásaiba kerüljön bele, hogy a pályázaton nem 

vehetnek részt azok a szervezetek, egyesületek, amelyek külön költségvetési támogatásban 

részesülnek.” 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, minden évben elfogadja a bizottság a következő évre vonatkozó 

pályázati felhívást. Pontatlan a fenti határozat, mert a bizottság nem határozta meg, melyik pályázati 

évre vonatkozzon ez a kitétel. 

 

Sólyom Jöran és Papp Péter bizottsági tag véleménye szerint visszavonásig érvényes egy határozat. 

  

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ezt a határozatot a pénzelosztási elveknél figyelembe lehet venni. A 

fő szabály a rendelet alapján, hogy adott évben egy szervezet ugyanarra a programra több forrásból 

nem igényelhet támogatást. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, ha ez így van, akkor már az elszámolások eleve sántítanak. 

 

Papp Péter bizottsági tag jelezte, lehet, hogy a költségvetésben automatikusan benne maradt 

nevesítve a HÉBÉ támogatása.  

 

10 óra 30 perckor Dr. File Beáta jegyző és Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens távozott az 

ülésteremből. 

 

10 óra 33 perckor Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens visszatért az ülésterembe. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens tájékoztatta a bizottság tagjait, hogy a HÉBÉ 

Alapítványtól nem érkezett külön kérelem az önkormányzathoz. Vélhetően automatikusan maradt 

benne ez a sor a költségvetésben. 

 

A bizottsági tagok javasolták, hogy a HÉBÉ Alapítvány nyújtson be kérelmet a Pénzügyi 

Bizottsághoz.  

 

SZÜNET 

10 óra 58 perctől 11 óra 3 percig 

 

Hermann Istvánné elnök javaslatára a bizottság tagjai a sportcélra benyújtott pályázatokat tárgyalták 

végig egyesével.  

 

Az Oroszlányi Utánpótlás FC pályázatának tárgyalásakor felmerült az a kérdés, hogy az OUFC által 

kezelt ingatlan, illetve kiszolgáló létesítmények harmadik fél számára történő hasznosítása milyen 

módon történik. A bizottság tagjai erre írásban kértek választ.  
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Az Oroszlány Város Súlyemelő és Erőemelő Egyesület pályázatának tárgyalásakor szintén felmerült 

az a kérdés, hogy az Oroszlány Város Súlyemelő és Erőemelő Egyesület által kezelt ingatlan, illetve 

kiszolgáló létesítmények harmadik fél számára történő hasznosítása milyen módon történik. A 

bizottság tagjai erre is írásban kértek választ. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, az egyesület elszámolását szeretné látni, melyet Keltai Erika 

pénzügyi ügyintéző átadott megtekintésre.  

 

Keltai Erika pénzügyi ügyintéző felvetette, több pályázatban szerepelnek bérek (edzői bér, stb.). 

Kérdése az volt, hogy ezt befogadja-e a bizottság, vagy hoz egy olyan döntést, hogy a támogatás 

bérekre nem költhető, csak egyéb működésre, illetve a pályázatban megjelölt célokra. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérte jegyzőkönyvbe venni, hogy a rendeletet és pályázat szövegét 

módosítani kell. Meg kell vizsgálniuk az alábbiakat: 

- az egyben pályázást, szervezetenként. Az OKSZIK szervezetére nagyon kell figyelni.  

- költségvetésből támogatott szervezet nem pályázhat. 

- bérekre nem pályázhatnak. 

- vendéglátásra ellátás céljából elszámolható, de reprezentációra nem számolható el a támogatás. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag egyetértett az elhangzottakkal. Kérte, határozzanak meg határidőt.  

 

Hermann Istvánné elnök javasolta egy rendkívüli együttes bizottsági ülés (MOSB és TSPBB) 

összehívását 30 napon belül. Jelezte, a fenti javaslatokat befogadta. Kérte, szavazzanak a 

javaslatokról. 

 

A bizottság a javaslatokat nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

6/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

társadalmi és sportcélú pályázatok szabályainak módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága döntött 

1. a társadalmi és sportcélú pályázatok szabályozása módosításának, továbbá a jövő évi pályázati 

felhívás előkészítéséről az alábbiak szerint: egy pályázó csak egy pályázatot nyújthat be, a 

költségvetésből külön soron támogatott szervezetek kizárása a pályázók közül, a vendéglátásra kért 

támogatások megkülönböztetése a szerint, hogy edzőtábori, gyerektábori ellátásról van-e szó, vagy 

reprezentációról. 

2. rendkívüli együttes bizottsági ülés (Művelődési, Oktatási és Sport és Társadalmi és Sportcélú 

Pályázatokat Bíráló Bizottság) összehívásáról 30 napon belül. 

 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

Hermann Istvánné elnök összegezte, hogy a bizottság a mai ülésen a 2019. évi társadalmi 

pályázatokra összesen 9.690.000 Ft összeget javasolt. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

társadalmi célú pályázatok támogatásáról az ülésen előzetesen egyeztetett összegekkel.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

  



 

 

7 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

7/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

társadalmi célú pályázatok elbírálásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az alábbi társadalmi célú támogatásokról döntött: 

 

Támogatás igénylő szervezet neve Igényelt támogatás Támogatás 

Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány 600 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Népdalkör Egyesület 530 000 Ft 250 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány 500 000 Ft 150 000 Ft 

Oroszlány Barátainak Köre 1 000 000 Ft 900 000 Ft 

Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi Alapítvány 600 000 Ft 0 Ft 

Oroszlányi Evangélikus Gyülekezeti Alapítvány  2 400 000 Ft 450 000 Ft 

Munkás Szent József Templom Oroszlányban Alapítvány  600 000 Ft 170 000 Ft 

Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület 1 350 000 Ft 1 000 000 Ft 

Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület 

Bránička Szlovák Gyerek Néptánccsoport 450 000 Ft 150 000 Ft 

Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület 

Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar 430 000 Ft 150 000 Ft 

Falu-Hagyományörző és Kulturális Egyesület 

Szlovák Klub 500 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari 

Egyesület 4 775 000 Ft 1 400 000 Ft 

Generációk Egymásért Alapítvány I. 180 000 Ft 50 000 Ft 

Generációk Egymásért Alapítvány II. 500 000 Ft 150 000 Ft 

Gyermekeink Egészségéért Környezetünk Védelméért 

Alapítvány 680 000 Ft 200 000 Ft 

HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért 1 200 000 Ft 0 Ft 

OKSZIK Magyar Ellenállók és Antifasiszta Szövetségének 

Oroszlányi csoportja 80 000 Ft 0 Ft 

Mirandolina Tehetségkutató és Esztétikus Mozgásért 

Alapítvány 5 000 000 Ft 1 000 000 Ft 

OKSZIK Baba-Mama Klub 500 000 Ft 150 000 Ft 

OKSZIK Borbálai Nyugdíjas Klub 200 000 Ft 60 000 Ft 

OKSZIK Szíjj Irma Városi Énekkar 200 000 Ft 60 000 Ft 

OKSZIK Képzőművész Szakkör 40 000 Ft 20 000 Ft 
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OKSZIK Kertbarátok Köre 50 000 Ft 20 000 Ft 

Bakfark Bálint Alapítvány 800 000 Ft 250 000 Ft 

Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 400 000 Ft 350 000 Ft 

Oroszlány Középiskoláiért Alapítvány 311 200 Ft 150 000 Ft 

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért Alapítvány  I. 500 000 Ft 250 000 Ft 

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért Alapítvány II. 400 000 Ft 100 000 Ft 

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért Alapítvány III. 300 000 Ft 100 000 Ft 

Brunszvik Óvodásokért Alapítvány 450 000 Ft 100 000 Ft 

Oroszlány Város Óvodái 500 000 Ft 150 000 Ft 

Alapítvány az egészséges óvodásokért 470 000 Ft 150 000 Ft 

OMBKE Oroszlányi Szervezete 400 000 Ft 80 000 Ft 

Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek Egyesülete 1 937 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Rákóczi Szövetség Millenniumi Alapítvány 590 000 Ft 150 000 Ft 

Oroszlányi Szegényeket Támogató Alapítvány 322 200 Ft 100 000 Ft 

Oroszlányi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 800 000 Ft 200 000 Ft 

Vakok és Gyengénlátók KEM Megyei Egyesülete Oroszlányi 

Kistérségi Csoportja 208 500 Ft 170 000 Ft 

Magyar Vöröskereszt KEM-i Szervezet Oroszlányi Területi 

Szervezete 300 000 Ft 80 000 Ft 

Vörös István Hagyományőrző Kulturális és Sport Alapítvány 300 000 Ft 80 000 Ft 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

 

Hermann Istvánné elnök összegezte, a bizottság a mai ülésen a 2019. évi sportcélú pályázatokra 

összesen 9.310.000 Ft összeget javasolt. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a sportcélú pályázatok 

támogatásáról az ülésen előzetesen egyeztetett összegekkel.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

8/2019. (IV.4.) TSPBB határozata 

sportcélú pályázatok elbírálásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az alábbi sportcélú támogatásokról döntött: 
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Támogatást igénylő szervezet neve 

Igényelt 

támogatás Támogatás 

Oroszlányi Judo Klub 1 600 000 Ft 1 120 000 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület Kajak Szakosztály 11 050 000 Ft 1 120 000 Ft 

Oroszlányi Kutyás Egyesület 650 000 Ft 150 000 Ft 

Orka Oroszlányi Búvárklub 300 000 Ft 150 000 Ft 

OSE Kószák Természejáró Szakosztály 3 500 000 Ft 600 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Egyesület 1 800 000 Ft 1 000 000 Ft 

OSZE Öregfiúk Labdarúgó Csapata 800 000 Ft 0 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke Szakosztálya 3 200 000 Ft 1 800 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Úszó és Triatlon 

Szakosztály 1 300 000 Ft 500 000 Ft 

Oroszlányi Utánpótlás FC 3 432 000 Ft 900 000 Ft 

Oroszlány Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület 9 842 920 Ft 1 500 000 Ft 

Pannon Diáksport Egyesület (Benedek iskola) 330 000 Ft 300 000 Ft 

C-26 Postagalamb Sport Egyesület 200 000 Ft 20 000 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület Tenisz Szakosztály 895 000 Ft 150 000 Ft 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Hermann Istvánné elnök a bizottság ülését 11 óra 53 perckor 

bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Hermann Istvánné  

 elnök   bizottság tagja  


